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Naar aanleiding van de vragen die mij gesteld werden bij het wetgevingsoverleg van 24 november jl. 
over de positie van personen die in de cultuursector werkzaam zijn op ID-basis deel ik u het volgende 
mee. 
 
Het kabinet heeft beleid ontwikkeld dat gericht is op de afbouw van het aantal gesubsidieerde banen. 
Om het omzetten van ID-banen naar reguliere banen te stimuleren heeft het kabinet een incidenteel 
bedrag van € 170 miljoen beschikbaar gesteld. Met dit bedrag kan een werkgever in 2003 eenmalig een 
subsidie van € 17.000 worden toegekend wanneer deze een werknemer, die bij hem op-ID basis 
werkzaam is, een reguliere arbeidsovereenkomst aanbiedt.  
Dit beleid vindt zijn neerslag in de “Tijdelijke aanvullende stimuleringsregeling regulier maken 10.000 
ID banen.” 
Om het omzetten van ID-banen naar reguliere banen in de cultuursector te stimuleren heb ik, in 
aanvulling op de hierboven genoemde regeling, besloten voor dit jaar een bedrag van € 3,5 miljoen 
beschikbaar te stellen. Met dit bedrag kan in maximaal 375 gevallen aan werkgevers in de 
cultuursector een, aanvullend, subsidie van € 9000,- worden geboden wanneer deze werkgevers ID-
werknemers een reguliere baan aanbieden. 
Gemeten naar de stand van zaken per 24 oktober jl. is in 108 gevallen hiervan gebruik gemaakt. 
 
Ik heb slechts met een deel van de cultuursector een financiële bemoeienis. Deze bemoeienis krijgt 
gestalte in de Cultuurnota systematiek. 
Voor de instellingen impliceert deze systematiek dat iedere vier jaar op basis van het ingediende 
beleidsplan wordt bepaald of- en in welke omvang subsidie voor een volgende periode wordt verleend. 
Wanneer instellingen kort voor het aflopen van deze cyclus ID-banen omzetten in reguliere banen, 
laden zij daarmee een grote verantwoordelijk ten opzichte van de betrokkenen op hun schouders. Het 
is immers  onzeker of de instelling in een volgende periode, opnieuw, in aanmerking komt voor 
subsidie. Om toch een bijdrage te kunnen leveren aan de uitvoering van het kabinetsbeleid op dit punt 
en om de betrokkenen in voorkomende gevallen zoveel mogelijk zekerheid te kunnen bieden op een 
reguliere baan, heb ik de instellingen verzocht om in hun beleidsplannen voor de komende cultuurnota 
periode uit te gaan van reële begrotingen. Dit betekent dat instellingen die thans (mede-) afhankelijk 
zijn van de inzet van ID-functies, de mogelijkheid geboden wordt deze functies als reguliere functies in 
hun begroting op te nemen. 
 
Naast de instellingen met wie ik een financiële relatie onderhoud, is er een groot aantal instellingen op 
het gebied van de cultuur dat afhankelijk is van de financiering door andere overheden. Ik heb 
gemeend mijn extra bijdrage ook aan deze instellingen ten goede te laten komen. De medewerking van 
de andere financierende overheden, in het bijzonder de gemeenten achtte ik hierbij onontbeerlijk.  
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Helaas heeft de VNG het standpunt ingenomen dat het niet wenselijk was hierover een convenant met 
mij af te sluiten. Hierdoor was ik voor het onder de aandacht brengen van de inhoud van de regeling, 
naast de inzet van de collega departementen, in hoge mate (mede-) afhankelijk van de inzet van de 
sociale partners. Deze hebben, waar dat in hun vermogen lag, de betrokken instellingen van de inhoud 
en doelstellingen van mijn aanbod op de hoogte gesteld.  
 
Zoals eerder aangegeven hebben de door mij aanvullend beschikbaar gestelde middelen betrekking op 
het jaar 2003. Instellingen hebben dus nog tot het einde van dit jaar de gelegenheid om aanvragen om 
extra subsidie te doen. Op korte termijn zal ik de VNG benaderen met het verzoek haar leden te 
stimuleren, voor wat betreft de cultuursector, op krachtige wijze inhoud te geven aan de uitvoering van 
het beleid ten aanzien van het terugdringen van gesubsidieerde arbeid. 
 
Eerst aan het einde van dit jaar kan ik hierdoor over een overzicht beschikken van de mate waarin door 
de cultuurinstellingen een beroep is gedaan op deze middelen. 
 
De minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid zal voor het eind van dit jaar de Kamer informeren 
over de resultaten van de stimuleringsregeling die erop gericht is 10.000 ID -banen om te zetten in 
reguliere banen. Aan de hand van deze rapportage zal ik opnieuw in overleg treden met 
staatssecretaris Rutte.  
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